
Zápis

z 17. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 8. 12. 2020 od 18:00 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 18:09. hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem (dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 1.12. 2020 do 9. 12. 2020. Současně byla zveřejněna na „elektronické

úřední desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1)

konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Mgr. Kateřinu Pokornou a pana Ing. arch.

Tomáše Drdáckého.

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana JUDr.

Petra Hostaše.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu pani Mgr. Kateřinu Pokornou a pana Ing. arch. Tomáše Drdáckého.

b) volí členy návrhového výboru pani Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana JUDr. Petra Hostaše.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 94 bylo schváleno.

***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

***

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

Zahájení

Změna zřizovací listiny Základní školy, Praha 7, Trojská 110

Dotačníprogram Městské části Praha-Troja na rok 2021

Návrh na odejmutí kanalizace Pod Havránkou sever ze svěřené správy MČ Praha-Troja

Rozpočtové provizorium Městské části Praha-Troja v roce 2021M
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6. Informace starosty

. příprava zprávy o plnění Programového prohlášen/'ZMČ Praha-Troja

. příprava výstavy Trojské plány XIV

7. Diskuze, závěr

K návrhu programu nebyly připomínky a předsedající dal hlasovat o programu.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se O

Usnesení č. 95 bylo schváleno.

***

Bod 2 - Změna zřizovací listiny Základní školy, Praha 7, Trojská 110

Paní ředitelka ZŠ Mgr. Tůmová požádala o úpravu zřizovací listiny. PaníTůmová vysvětlila, proč

do zřizovací listiny navrhuje stanovit zástupce ředitele jako statutárního orgánu. Proběhla

diskuze, jaké bude mít pravomoci zástupce ředitele a jaké je postavení zřizovatele k zástupci.

Během diskuze se členové zastupitelstva dohodli, že do zřizovací listiny bude v čI.5 doplňovaná

věta „Ředitel organizace jmenuje a odvolává svého zástupce, kterým je zastupován v době

nepřítomnosti v plném rozsahu kompetence statutárního orgánu" rozšířena o slova „a 0 osobě

zástupce informuje ško/skou radu". Kdalším navrženým změnám, které se týkají navýšení

hodnoty peněžních neúčelových darů, ke kterým není nutný souhlas zřizovatele, na 20 tis. Kč a

postupu příspěvkové organizace při zadávání veřejných zakázek, již neproběhla diskuze.

Vzhledem ktomu, že byla zřizovaná listina již vícekrát měněna, navrhl pan Hostaš vyhotovit

úplné znění zřizovací listiny.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu ke změně zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola, Praha 7,

Trojská 110

b) 5 c h v a l uj e

zménu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola, Praha 7, Trojská 110 dle přílohy č.

1 tohoto usnesení

c) ukládá

starostovi zajistit realizaci bodu b) tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 96 bylo schváleno.

***

Bod 3 - Dotační program Městské části Praha-Troja na rok 2021

Navržený dotační program je stejný, jako byl pro rok 2020. Pan Petkov upozornil, že dotace se

týkají převážně akcí, které při opatřeních vlády k omezení pandemie nemohou být realizovány, tak

by se v programu měla nastavit možnost, jak dotaci využít, aby bylo možné reflektovat na

současnou situaci. Paní Karlíková — někteří donátoři dávají možnost převést peníze na jinou akci,

která nahradítu původní nebo přesouvat peníze v určitém procentu objemu mezi položkami. Pan
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Hostaš — Magistrát má velký objem žádostí, tam nemohou posuzovat jednotlivě, ale my dáváme

menší objem finančních prostředků a posuzujeme jednotlivě. Dále se pan Hostaš dotázal, jak na

tom jsou naši žadatelé s využitím letošních dotací. Pan starosta informovalo tom, že třeba TJ Sokol

letos bude žádat o souhlas spřesunutím finančních prostředků. Paní Karlíková — individuální

posouzení není objektivní. Pan Hostaš — když umožníme změny v projektu dopředu, nepovede to

ktomu, že se budou podávat návrhy a žádosti, které nejsou dostatečně připravené stím, že se

budou moci peníze přesouvat. Obecná pravidla, která reflektují současnou situaci, jsou něco

jiného.

Paní Karlíková a pan starosta — můžeme připravit pravidla předvídatelná pro to, když budou nějaká

omezení. Pan Petkov — již při vyhlášení grantového řízení dát žadatelům vědět, že městská část

bude reflektovat na situaci somezeními, aby se žadatelé nebáli žádat ztoho důvodu, že při

omezeních se jejich projekt nebude moci uskutečnit např. v plném rozsahu. Obecná pravidla, jak

s přidělenými prostředky nakládat při vyhlášených omezeních, budou součástí veřejnoprávních

smluv, které jsou uzavírány s úspěšnými žadateli.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu dotačního řízení na rok 2021

b) 5 c h v a I uj e

vyhlášení Programu pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha —Troja s názvem

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a

volnočasových aktivit vprostoru trojské kotliny pro rok 2021”, který je přílohou č. 1 tohoto

usnesení

c) u k / á d á

tajemníci ÚMČ vyhlásit Program pro poskytování dotací z rozpočtu Městské části Praha-Troja

„Podpora projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a

volnočasových aktivit v prostoru trojské kot/iny pro rok 2021 ".

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 97 bylo schváleno.

Bod 4 — Návrh na odejmutí kanalizace Pod Havránkou sever ze svěřené správy

MČ Praha-Troja

Kanalizace byla vybudována z dotace od hlavního města Prahy, byla převzata PVS do správy a

PVK do provozování. Městská část vodohospodářskou infrastrukturu dále již nespravuje a

běžně ji převádí do majetku hl.m. Prahy.

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

Důvodovou zprávu k odsvěření vodohospodářského majetku „Kanalizace Pod Havránkou —

gravitační část a kanalizace Pod Havránkou —— tlaková část"

b) 5 c h v al uje

odejmutí majetku stavby „ Kanalizace Pod Havránkou — gravitační část a kanalizace Pod

Havránkou — tlaková část", která se skládá z gravitační části v hodnotě 7 343 973,69 Kč a tlakové

částí v hodnotě 532 152,00 Kč, ze svěřené správy Městské části Praha-Troja

c) u k I á d á

starostovi odeslat toto usnesem’ Odboru evidence majetku MHMP.



Výsledek hlasování: Pro 8 Proti O Zdrželi se 0

Usnesení č. 98 bylo schváleno.
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Bod 5 - Rozpočtové provizorium Městske casti Praha-Troja v roce 2021

Pan starosta informoval o tom, že městská část nyní ještě rozpočet neschvaluje a čeká, až bude

schválen rozpočet hl.m. Prahy. Vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů do rozpočtu na rok

2021. Pan místostarosta se dotázal na postup při přípravě rozpočtu. Postup bude obdobnýjako

v minulých letech, kdy zastupitelstvo nejprve projedná náměty a akce pro rozpočet na příští rok

a potom bude sestaven návrh rozpočtu.

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k pravidlům rozpočtového provizoria na rok 2021

b) 5 c h v a I uj e

v souladu s § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění

pozdějších předpisů, Pravidla rozpočtového provizoria Městské části Praha-Troja pro rok 2021,

uvedená v příloze tohoto usnesení

c) ukládá starostovi

zabezpečit realizaci tohoto usnesení

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 99 bylo schváleno.

Bod 6 - lnformace starosty

o k přípravě zprávy o plnění Programového prohlášení ZMČ Praha-Troja předal pan

starosta slovo panu místostarostovi. Pan místostarosta — po dvou letech práce bychom

si mohli udělat rekapitulaci úkolů, které jsme si vytyčili. Měli bychom se domluvit, jakým

způsobem zprávu o plnění programového prohlášení vytvoříme. Každý zastupitel by

mohl připomínkovat jednotlivé body a potom s panem starostou bychom to shrnuli do

souhrnné zprávy. Je možnost zprávu potom zveřejnit v časopise a na výstavě Trojské

plány, která by se měla zahájit 21.1.2020. pro výstavu je termín pro dodání výstavních

panelů do 19.1.2021. Výstava by měla být rozvolněná do dvou místností. Tématem

výstavyjsou projekty nebo vize plánované pro další rok. Měli bychom si stanovit termín,

do kdy by každý zastupitel mohl na programové prohlášení reagovat a poslat písemnou

připomínku. Mohlo by se to spojit s přípravou rozpočtu. Paní Tůmová — můžeme každý

zhodnotit svou oblast. Pan místostarosta — pokud bychom chtěli zveřejnit zprávu o

plnění celého programového prohlášení v časopise, byl by to dlouhý text, pro čtenáře

nezáživný. Proto můžeme zhodnotit po jednotlivých oblastech během celého prvního

pololetí a tato hodnocení postupně zveřejňovat. Oblast školství, kultura a sport (bod 4 a

9 prohlášení) zhodnotit do 12.1.2021.

. pan starosta informoval o tom, že další jednání ZMČ by mělo být před 26.1.2021. Pan

místostarosta upozornil, že projednání aktualizace územně analytických podkladů by

mělo být do 15.1.2021. Navrhuje se další jednání ZMČ 12.1.2021 a dále první úterý v

mesrcr.



Bod 7 — Diskuze, závěr

Pan místostarosta — zamyslet se nad tím, co udělat jako alternativu k tradičním akcím, pokud je

nebude možné z důvodu vládních opatření zrealizovat. Např. využití trojského korza, tříkrálová

procházka apod. Pan starosta — v současné době vyčkat, až se situace stabilizuje. Paní Pokorná

— místo vánočního koncertu do časopisu vložit CD nebo flash disk s vánoční hudbou. Paní

Karlíková — nebo objednat čas v rozhlase. Členové zastupitelstva prověří navržené možnosti.

Pan starosta ukončil jednánív 20:10 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 8. 12. 2020

Zapisovatel: lng. Irena Marková
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Ověřovatelé: Mgr. Kateřina Pokorná -dne....../é/4Zť/ÚZÚ

Ing. arch. Tomáš Drdácký

Starosta:

 

Razítko obce:


